
(geanonimiseerd) 

Verzonden: 

vrijdag i 

Aan: 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) @gemeentealtena.nl=; ene " MEN EE 

(geanonimiseerd) 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) 

(geanonimiseerd) ( @ gemeente 

@ gemeentealtena.nl; 

Altena.nl; > 

> 

' 

(geanonimiseerd) 

" 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) 

Onderwerp: 

12 april 2024 07:46 

(geanonimiseerd) M e 

ä 

(geanonimiseerd) meen caltena.nl; > (geanonimiseerd) nl; > (geanonimiseerd) 

(geanonimiseerd) 
< 

(geanonimiseerd) 
@gemeentealtena. 

mi” (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) 

ze 

(geanonimiseerd) @gemeentealtena.nl; > 

" 

ee 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) ( @ 

( @ 
gemeentealtena.nl > 

RE: 
overleg 

Forteiland Kraaiveld 
en 

iris 
vlinderpad 

MN 
_N 

(geanonimiseerd) 

(geanonimiseerd) gemeentealtena.nl; > 

" 

Dag allen , 

Even voor de 
goede 

orde om 

volledig open-eerlijk-transparant 
te 

zijn: 

* 

Er 

spelen 
meerdere zaken rondom het forteiland 

* 

is 

gevraagd 
e. e. a. wat te coördineren 

(het 
is 

geen specifiek project) Mij 

* 

Ik heb met 

Eel 
(geanonimiseerd) gesproken over 

Toezicht en 
Handhaving 

t. a. v. de bouw 

* 

Ik heb z. s. m. een 

overleg 
met 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) ES , (geanonimiseerd) ES 
en 

(geanonimiseerd) poroberen 
te 

regelen , 
maar 

BE 
dan niet. Ik heb 

EE , NE , EN 

agenda-technisch 
kwam 18 

april 
als eerste 

optie 
uit de bus. Jammer 

genoeg 
kan 

(geanonimiseerd) 

in eerdere mail e. e. a. al 

uitgelegd. 

ES (geanonimiseerd) heeft 
gevraagd 

om een eerste 

gesprek , 
dat bleek al 

vrij 
snel te kunnen. Het was 

gedacht 
als een 

eerste 

verkenning 
van wat te doen en wie heeft welke 

rol/positie. BE] (geanonimiseerd) 
nad al meer voorbereid en te 

delen dan 

wij 
wisten en hadden verwacht. Om iedereen 

goed 
te informeren heb ik het 

verslag 
direct 

gedeeld. 

Inhoudelijk 
dus 

volop 
kans om er 

volgende 
week 18 

april 
iets van te vinden. 

* 

Ik heb ook 

gesproken 
met 

(geanonimiseerd) 

POHO 

Openbare 
ruimte 

Op zijn 
advies heb ik 

(geanonimiseerd) 

Vlinderpad 

Inmiddels hebben (geanonimiseerd) 
en ik 2 mei een nieuw 

gesprek 
met 

(geanonimiseerd) gepland. 

* 

over de 

gecoördineerde aanpak 
en ook i. v. m. 

bestuurlijke afstemming 
via 

* 

een mail 

gestuurd 
met verzoek om info over de 

raadsvragen 
t. a. v. het Iris 

* 

Voor de 

goede orde , 
de overeenkomst 

geeft 
wel aan dat de gemeente 

het 

fietspad 
voor 

eigen rekening 
en risico 

aan 

legt , 
maar 

(geanonimiseerd) 
heeft die 

verplichting destijds overgenomen. 
De 

gemeente 
hoeft hiervoor dus 

geen budget 

vrij 
te maken en het werk zelf uit te voeren. 

De 

planning 
t. a. v. 

Opheffen bouwweg 
en definitief realiseren laatste 

gedeelte 
Iris 

Vlinderpad 

Woonrijp 
maken forteiland , 

incl. 

ontsluiting op Oudendijk 

moet 
nog 

worden 
vastgesteld 

in 

goed overleg. 

Belangen 
van de bewoners 

spelen daarbij 
ook een rol uiteraard. Communicatie met hen is 

nadrukkelijk punt 
van 

aandacht. lv. m. de 

handhavingszaken 
is dat al 

lastig genoeg. 

* 

* 

Met 

vriendelijke groet , 

(geanonimiJse erd) 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) 

Ml egemeentealtena.nl > 
Verzonden: 

donderdag 
11 

april 
2024 20:04 

p 
(geanonimiseerd) Mmmlegemeentealtena. nl=; (geanonimiseerd) 

nj 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) 

(geanonimise7e rd) (geanonimiseeMrd @)gemeentealtena.nl; > (geanonimiseerd) (geanonimiseeMrd @)gemeenteAltena.nl; > (geanonimiseerd) 

(geanonimiseerd) @gemeentealtena.nl; (geanonimiseerdM)d (geanonimiseerd) M @gemeentealtena.nl > > 

5 

(geanonimiseerd) (geanonimiseer3d ) @gemeentealtena. 
nl > 

Onderwerp: 
RE: 

overleg Forteiland Kraaiveld en iris 

vlinderpad 

Ml 
egemeentealtena.nl; > (geanonimiseerd) 

Goedenavond 
(geanonimiseerd) 1 , 

Jammer dat we niet 

op 
de 

hoogte 
waren van dit 

gesprek , 
en dat het heeft 

plaats gevonden 
voor een 

overleg 
waar 

alle mensen die in deze mail 

wisseling 
worden mee 

genomen 
heeft 

plaats gevonden. 

De bouw 

weg 
is de 

afgelopen tijd behoorlijk 
in het nieuws 

geweest. 

Met de wethouder is 

(na 
lezen van de 

overeenkomt) 
besloten dat deze wordt 

omgebouwd 
tot 

fietspad. 

De bouw 

weg 
zou na het 

voorjaar 
van 2022 niet meer 

nodig zijn. 

Omdat onderhoud te wensen overlaat en de bouw klaar is er 

afgesproken 
dat deze snel wordt 

omgebouwd 
tot 

fietspad 
en niet meer 

gebruikt kan/mag 
worden door bouw verkeer. 



Dat 
(geanonimiseerd) nu wil dat de bouw 

weg blijft liggen 
tot alles klaar is , 

zal er 
bij 

de 
politiek 

niet 
ingaan. 

De datum is nu 2 

jaar 
verstreken en zou er 

tijd genoeg geweest 
moeten 

zijn 
om alles af te ronden. 

Daarom was het 

belangrijk 
de 

juiste volgorde 
te 

volgen 
om 

geen ruis/onenigheid 
te 

krijgen. 

Volgende 
week 

donderdag middag 
is 

(zoals aangegeven) geen werkdag 
van 

(geanonimiseerd) 

Omdat het 
goed 

is dat eenieder die 
bij 

het 

project 
betrokken was 

aanwezig 
moet 

zijn 
vind ik het 

spijtig 
dat hier 

geen gehoor 
aan wordt 

gegeven. 

Ik had 
gehoopt 

dat we niet 
nog 

een keer 
negatief 

in het nieuws zouden komen met de bouw 
weg , 

maar 
mijn 

gevoel zegt 
nu iets anders. 

Met 
vriendelijke groet , 

(geanonimiseerd) 

(geanonimiseerd) J 
Technisch adviseur 

wegen | 
Team 

Ruimtelijk 
Beheer 

Sportlaan 
170 

| 
4286 ET Almkerk 

Postbus 5 
| 

4286 ZG Almkerk 

T: 0183 
(geanonimiseerd) 

(geanonimiseerd) 
emeenteAltena. nl 

www. gemeenteAltena. nl 

Aanw: Di , Wo , Do , Vrij 

(geanonimiseerd) 
Van: 

(geanonimiseerd) MMegemeentealtena. nl= 

Verzonden: 
donderdag 

11 

april 
2024 15:52 

: 

(geanonimiseerd)egemeentealtena. n= (geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd) Ce HEN (geanonimiseerd) MW 

(geanonimiseerd) (geanonimiseeMrd) @gemeentealtena. 
n= (ge eanon nime isee rd) 

oi: 
(geanonimiseerd) emeenteAltena. nl 

(geanonimiseerMd) @gemeentealtena.nl > 

nl > 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) 

zeneentealtena. EI Ml 

Onderwerp: overleg Forieiland 
Kraaiveld en iris 

vlinderpad 

Dag collega's , 

Wij 
hebben 

volgende 
week 18 

april overleg 
over de afrondende werkzaamheden 

bij 
/ 
op 

Forteiland Kraaiveld en 

het Iris 

Vlinderpad. 

van Jalinfra BV. 
(geanonimiseerBd] ) 

en ik hebben vanochtend een eerste 

gesprek gehad 
met 

(geanonimiseerd) 

Zie het 

bijgevoegde verslag. 

Zie verder 
bijgevoegde 

mail aan 
(geanonimiseerd) 

om 
afstemming 

te 
krijgen 

wat betreft de 
raadsvragen 

en aandacht in de 

media voor het Iris 
Vlinderpad. 

We hebben 

geen agenda , 
maar zullen het 

verslag nalopen 
en (geanonimiseerd) zal voor het 

nodige 
ondersteunende 

beeldmateriaal 
zorgen 

om e. e. a. met elkaar door te nemen. 

We zullen dan ook met elkaar 
bekijken 

wie we er 

nog 
meer 

bij 
moeten betrekken. 

Met 
vriendelijke groet , 

(geanonimiJse erd) 



Toelichting grondslagen 

In dit document kunt 
u 

secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 

achterwege gelaten 
op 

basis 
van 

de Wet 
open 

overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld 

correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht. 

J Art. 5. 1 lid 2 sub e 

Het belang 
van 

de openbaarmaking 
van 

deze informatie weegt niet 
op tegen het belang 

van 

de eerbiediging 
van 

de persoonlijke levenssfeer van 
betrokkenen 


